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ZADEVA: AMANDMAJI K PREDLOGU ODLOKA O 
PRORAČUNU OBČINE TRŽIČ ZA LETI 2017 IN 2018 
 

Spoštovani pošiljam vam Amandmaje k Predlogu odloka o proračunu Občine Tržič za leti 2017 in 

2018. Prosim vas, da ju uvrstite na sejo OS za obravnavo in odločanje. 

 

Lep pozdrav, 

Klemen Belhar 

Občinski svetnik 
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AMANDMA  

 
 V skladu s 57. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96, 31/98) vam 

pošiljam v obravnavo in sprejem AMANDMA K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TRŽIČ 

ZA LETI 2017 IN 2018 

Sklep: 

Odpre se nova postavka UREDITEV INDUSTRIJSKE CONE. Postavki se nameni 150.000 € v letu 2017 in 

150.000 € v letu 2018. Sredstva se prerazporedi iz postavk 61000 NAKUP NEPREMIČNIN IN DRUGI 

ODH.V ZVEZI Z NEPR. v višini 185.000 €, 50127 UPRAVLJANJE Z BAZENOM 115.000 €, sumarno v dveh 

letih. 

 

Obrazložitev: 

V Občini Tržič deluje več podjetij, ki poslujejo zelo uspešno in beležijo znatno rast poslovanja in 

zaposlovanja. S tem prihaja tudi potreba po prostorski širitvi. Za kaj takega potrebujejo nova 

primerna zemljišča, ki bi jim omogočila gradnjo industrijskih obratov in poslovnih prostorov. V 

nekaterih bližnjih občinah je na voljo dovolj zemljišč, a gradnja tam, bi pomenila odhod podjetij, ki so 

pomembni zaposlovalci v Tržiču. Dolgoročno bi to pomenilo upad delovnih mest in nadaljnjo 

ekonomsko siromašenje naše občine. Z ukrepom pomoči nakupa zemlje in ureditve zemljišč, v 

primerna za industrijsko gradnjo, bi Občina Tržič preprečila njihov odhod in omogočila njihov 

nadaljnji razvoj. Po naših predvidevanjih, bi 300.000 € v naslednjih dveh letih zadostovalo za uspešno 

pomoč. Za ukrep pomoči bi bilo potrebno izvesti razpis z ustreznimi pogoji. 
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AMANDMA  

V skladu s 57. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96, 31/98) vam 

pošiljam v obravnavo in sprejem AMANDMA K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TRŽIČ 

ZA LETI 2017 IN 2018 

Sklep: 

 Postavka 50119 PROJEKTI IN INVESTICIJE V ZDRAVSTVU se poveča za 150.000 € v letu 2017 in  

150.000 € v letu 2018, skupaj 300.000 €. Na to postavko se prerazporedijo sredstva iz postavk 

41611003 UREDITEV P + R PARKIRIŠČA: 240.000 €, 50125 UREDITEV OBMOČJA NEKDANJEGA 

BAZENA: 40.000 € in 40703 SREDSTVA ZA OBVEŠČANJE: 20.000 €. 

 

Obrazložitev: 

Zdravstveni dom Tržič mora v naslednjih letih izvesti energetsko sanacijo stavbo, saj je ta v dokaj 

slabem stanju. Sanacija bo trajala 3 do 5 let, ker Zdravstveni dom nima potrebnih sredstev za 

takojšnjo in celostno sanacijo. Stavba je v lasti Občine Tržič in njeni uporabniki so občani, ki se tam 

pojavijo kot uporabniki zdravstvenih storitev. Prav občanom bi obnova prinesla največjo korist. 

Obnova je skladna z Ukrepom 11 Akcijskega načrta za trajnostno energijo (SEAP) Tržič. Ukrep 

predvideva tudi možnost pridobitve sredstev in nacionalnih programov in skladov.  

Postavka UREDITEV P + R PARKIRIŠČA je dokaj nerealistična, saj Tržič nima notranjega javnega 

prometa, ki bi omogočal delovanje sistema P + R. Za razvoj takšnega javnega prometa niso 

predvidena nobena ustrezna sredstva ali ukrepi, zato je prerazporeditev smiselna. Občina veliko 

sredstev namenja za SREDSTVA ZA OBVEŠČANJE, a ima od tega zelo malo, saj je obveščanje parcialno 

in skopo, kljub veliki ceni. Prerazporeditev sredstev je smiselna in omogoča porabo denarja za 

resnične potrebe občanov.  

Opis investicije:  

Zamenjava oken, dopolnitev fasade in popravilo strehe stavbe ZD Tržič. 

Razlogi za investicijo: 



Stavba je stara, energetsko potratna zaradi neustrezne fasade in starih oken, skozi katera vse 

pogosteje tudi zamaka, kar povzroča škodo v notranjosti. V kombinaciji z že zgrajenim sodobnim 

sistemom ogrevanja bi to pomenilo racionalnejše (cenejše) ogrevanje in boljšo mikroklimo v ZD in 

preprečevanje škode zaradi zamakanja. 

Merljivi kazalniki, cilji: 

Racionalnejše ogrevanje, prihranek pri energentih, kar pomeni več sredstev za medicinsko opremo,  

preprečitev škode zaradi zamakanja. 

Zakaj je investicija za ZD nujno potrebna: 

Velika poraba energenta, veliki stroški ogrevanja, zamakanje in posledična škoda v notranjosti. 
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AMANDMA  

V skladu s 57. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96, 31/98) vam 

pošiljam v obravnavo in sprejem AMANDMA K PREDLOGU ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TRŽIČ 

ZA LETI 2017 IN 2018 

Sklep: 

V proračunu se odpre nova postavka IZGRADNJA NOVE KNJIŽNICE. V letu 2017 se projektu nameni 

30.000 €, iz česar se financira študija izvedljivosti projekta in priprava vsega potrebnega za nakup 

zemljišča znotraj območja BPT. V letu 2018 postavki nameni 300.000 € za nakup stavbe. Sredstva 

Občina lahko razporedi in nerazporejenih denarnih rezerv ali pridobi z zadolževanjem. 

Obrazložitev: 

Knjižnica dr. Toneta Pretnarja je prostorsko ena najslabših knjižnic v Sloveniji. Njeno delovanje 

postaja vse težje, saj neprimerni in premajhni prostori uporabnikom onemogočajo dostop do vsega 

knjižničnega gradiva. Čitalnica zaradi prostorske stiske komaj še lahko služi svojemu namenu. 

Knjižnica izjemno težko izvaja svoje programe in prireditve. Poslanstvo sodobnih knjižnic že dolgo ni 

več samo izposoja knjig, temveč so postale prostori srečevanja, prostori za kakovostno preživljanje 

prostega časa in pogosto jih imenujejo mestne dnevne sobe. Poslanstvo knjižnice je temelj 

kulturnega življenja in knjižnica je ustanova, ki v največji meri skrbi za določene potrebe občanov.  

Območje BPT je nadvse primerno za umestitev nove knjižnice, ker nudi dovolj prostora. Poleg tega bi 

prav knjižnica odločilno prispevala k revitalizaciji območja in povezavi obeh mestnih območij v 

enotno urbano tkivo. Projekt bi pomenil oživitev degradiranega območja, razvoj kulturnega in 

družabnega življenja v občini. 
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